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PROTOKÓŁ NR LXXI/23 

Z LXXI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 27 KWIETNIA 2023 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 17 radnych 

Nieobecni: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna Monika Plak, radna 

Elżbieta Wrońska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołów z LXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa oraz z LXX Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2023-2036, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023, 

3.  emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 

4.  zmiany uchwały LVII/439/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Żyrardowa, 

5.  zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów, 

6.  przyjęcia Programu osłonowego Miasta Żyrardów p.n. „Korpus Wsparcia Seniorów’’ na rok 2023, 

7.  określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Żyrardowie, 

8.  rozpatrzenia skargi na działanie na działalność Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie. 

III. Informacje: 

1.  Informacja z realizacji wypoczynku zimowego – Ferie 2023 r. 

IV.  Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI.  Zamknięcie obrad. 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 27 kwietnia 2023 r. o godz. 15.07 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 
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Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. Do zaproponowanego porządku obrad nie 

zgłoszono uwag. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy przyjęli protokół 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radny Artur Pietrus. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXX Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy przyjęli protokół  

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radny Artur Pietrus. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1., II.2. i II.3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty trzech uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  
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na lata 2023–2036, (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023 oraz  

(3) w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Wspomniała również  

o autopoprawce do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023, 

polegającej na skreśleniu w rozdziale 70007 zwiększenia planu wydatków na realizację zadania 

inwestycyjnego „Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej termomodernizacji budynku przy 

ul. Farbiarskiej 8 w Żyrardowie” o kwotę 10 tys. zł oraz na zwiększeniu o kwotę 10 tys. zł limitu wydatków 

na realizację zadania „Termomodernizacja budynku mieszkalnego przy ul. 1 Maja 86 w Żyrardowie”. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie trzy projekty uchwał. 

Radny Marek Treliński zapytał, na co zostanie wydatkowane zwiększenie w rozdziale 70005. 

Pani Anna Krupa wyjaśniła, że są to brakujące środki potrzebne do wyposażenia multimedialnej 

biblioteki. Podkreśliła, że dołożenie środków z budżetu jest konieczne do rozliczenia pożyczki Jessica 

oraz do zamknięcia inwestycji. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2023–2036.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2023–2036: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2023. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 
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„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad II.4. 

Pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności Gospodarczej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały LVII/439/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 czerwca 2018 r.  

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta 

Żyrardowa. 

Radny Arkadiusz Sowa przedstawił opinię Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Handlu i Usług RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do uzasadnienia do projektu uchwały, w którym 

przywołano zapisy Ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Przytoczyła 

art. 2 ust. 1 pkt 4 ww. ustawy, który stanowi, że zadania w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi 

wykonuje się przez odpowiednie kształtowanie polityki społecznej, w szczególności ograniczanie 

dostępności alkoholu. Stwierdziła, że proponowane w uchwale zwiększenie dostępności nie przyczyni 

się do eliminowania przyczyn problemu społecznego, a także podkreśliła, jak poważnym problemem 

jest alkoholizm. Zadeklarowała, że będzie głosowała przeciw projektowi uchwały. 

Radna Teresa Lefelt stwierdziła, że już w przeszłości opowiadała się za wprowadzeniem zakazu 

sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych, ale w odpowiedzi usłyszała, że należy zmienić sposób 

konsumowania alkoholu na taki, który ma miejsce w punktach gastronomicznych, aby uniknąć picia 

„pod chmurką”. Poparła słowa przedmówczyni, a także dodała, że należy zmniejszać spożycie alkoholu. 
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Dodała, że rozwiązano problem palenia papierosów i ograniczono zjawisko gier hazardowych,  

w związku z czym należy podjąć działania względem alkoholu w taki sposób, by nie zwiększać jego 

dostępności. 

Radny Józef Kapusta podobnie jak przedmówczynie negatywnie ustosunkował się  

do przedłożonego projektu uchwały. Odniósł się do przytoczonych przez radną Grażynę Stefańską 

zapisów ustawy, oceniając, że alkoholizmowi należy przeciwdziałać przez zmniejszenie liczby punktów 

sprzedaży alkoholu i ograniczenie jego dostępności.  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, wskazał, że problem stanowi brak 

pewnej kultury spożywania alkoholu, zaś samego zjawiska nie da się całkowicie wyeliminować. Dodał,  

że propozycja zawarta w projekcie uchwały jest wyjściem naprzeciw oczekiwaniom tych, którzy chcą 

prowadzić działalność gospodarczą na terenie Żyrardowa. Ocenił, że należy przeciwdziałać 

negatywnym zjawiskom wynikającym z braku kultury spożywania alkoholu. Odwołał się również  

do historycznych okresów obowiązywania prohibicji, zwracając uwagę na alkohol funkcjonujący poza 

oficjalnym obiegiem. Podkreślił, że szanuje stanowisko przedmówców, a także zachęca do debaty 

społecznej w kwestii m.in. kształtowania limitów sprzedaży alkoholu na terenie miasta.  

Radny Marek Treliński dociekał, czy propozycja zwiększenia limitów wyszła  

od przedsiębiorców, czy z inicjatywy Miasta.  

Pani Ewelina Wierzbicka wyjaśniła, że postulaty zwiększenia limitów są kierowane głównie 

przez przedsiębiorców, którzy prowadzą lokale gastronomiczne, ale zgłaszają, że będą otwierali nowe 

placówki, i wyrażają wątpliwości, czy w przypadku ich otwarcia możliwe będzie uzyskanie zezwolenia, 

jako że limity się kończą. Dodała, że przedsiębiorcy próbują w ten sposób zabezpieczyć swój interes  

na przyszłość, ponieważ bez zezwolenia nie otworzą restauracji. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały LVII/439/18 

Rady Miasta Żyrardowa z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń  

na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 11 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały LVII/439/18 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta Żyrardowa: 

„za” – 11 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Sławomir Wardziak; 

„przeciw” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 
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Ad II.5. 

Pani Dagmara Pociech, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami, 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak,  

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad II.6. 

Pani Monika Woźniak-Grabek, Zastępca Dyrektora Centrum Usług Społecznych, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego Miasta Żyrardów p.n. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023. 

Radna Edyta Lubańska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Ryszard Mirgos zapytał, czy stacje bazowe będą odbierały sygnały z opasek noszonych 

przez seniorów na terenie całe kraju. 

Pani Monika Woźniak-Grabek poinformowała, że na terenie całego kraju istnieje kontakt z bazą 

SOS, a żaden z podopiecznych dotychczas nie zgłosił problemów z łączeniem się z bazą. 

Radny Ryszard Mirgos dociekał, ile opasek trafiło do mieszkańców Żyrardowa. 

Pani Monika Woźniak-Grabek wyjaśniła, że w ubiegłym roku było to 50 opasek, zaś w roku 

bieżącym – dodatkowych 26 sztuk. 

Radna Teresa Lefelt oceniła, że jest do bardzo dobry program, który uratuje wiele ludzkich 

istnień. Zaapelowała o zwiększanie liczby opasek. 

Pani Monika Woźniak-Grabek doprecyzowała, że opaski trafiają do uczestników różnych 

programów, np. w ramach usług społecznych jest 30 opasek, a w roku bieżącym kolejne 30 opasek trafi 

do Żyrardowa z programu e-Opieka. 
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Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego Miasta Żyrardów p.n. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego Miasta Żyrardów  

p.n. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak,  

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad II.7. 

Pan Jakub Kamiński, organizator społeczności lokalnej z Centrum Usług Społecznych 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Żyrardowie. Dodał, że podczas 

posiedzenia Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ zaproponowano wniesienie 

autopoprawki polegającej na dodaniu w załączniku do projektu uchwały § 9 w brzmieniu „Obsługę 

organizacyjną Rady zalewania Prezydenta Miasta Żyrardowa.”; po konsultacji z radcami prawnymi 

zdecydowano o niewnoszeniu przedmiotowej autopoprawki w proponowanym brzmieniu. 

Radna Edyta Lubańska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Marek Treliński dociekał, ilu członków będzie liczyła Rada Działalności Pożytku 

Publicznego.  

Pan Jakub Kamiński poinformował, że uchwały podejmowane przez różne gminy zawierają 

uregulowania w zakresie liczby członków Rady Działalności Pożytku Publicznego, ale w toku prac 

zdecydowano o niewprowadzaniu takiego zapisu do projektu uchwały przedłożonego Radzie Miasta. 

Przywołał zapisy ustawy, zgodnie z którymi przedstawiciele organizacji pozarządowych muszą stanowić 

przynajmniej połowę składu RDPP. Stwierdził, że procedura wyłaniania RDPP będzie wyglądała w taki 

sposób, że w pierwszej kolejności zostaną wybrani przedstawiciele organizacji pozarządowych, a następnie 

–w zależności od ich liczby – stosowna liczba przedstawicieli Prezydenta Miasta oraz Rady Miasta.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia trybu powoływania 

członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego  
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w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz 

organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Żyrardowie: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak,  

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad II.8. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie na działalność Centrum Usług Społecznych 

w Żyrardowie. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie na działalność Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie na działalność 

Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak,  

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Monika Plak, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad III. Informacje. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do informacji z realizacji wypoczynku zimowego – Ferie 

2023 r., wskazując, że z Zarządzenia Nr 20/23 Prezydenta Miasta Żyrardowa z dnia 19 stycznia 2023 r. 
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wynika, że sześć podmiotów otrzymało dotację na ogólną kwotę 40 tys. zł. W informacji przedłożonej 

radnym ujętych jest natomiast pięć z tych podmiotów, a tylko dwa wykazały finansowanie z dotacji. 

Dociekała, czy wszystkie dotacje zostały przekazane, czy może podmioty realizujące ferie nie złożyły 

sprawozdań. Nadmieniła, że w czasie ferii starała się dotrzeć do podmiotów dotowanych,  

by zorientować się, jak przebiegają zajęcia, ale miała problemy ze zlokalizowaniem niektórych zajęć. 

Wnioskowała, by na posiedzeniu Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ 

dokładnie omówić realizację wypoczynku zimowego, mając na względzie przyznane dotacje. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Nie zgłoszono wniosków, interpelacji ani zapytań. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Mieszkaniec miasta zapytał, czy Komitet ds. Rewitalizacji przygotowuje projekty konkretnych 

fragmentów obszaru rewitalizacji, czy współpracuje w tym zakresie z Urzędem Miasta. 

Radny Artur Pietrus wyjaśnił, że Komitet jest organem doradczym, a zatem niczego nie 

opracowuje, a tylko konsultuje.  

 

Ad VI. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.32. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,113296,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxxi-w-dniu-27-kwietnia-2023-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 9 maja 2023 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/a,113296,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxxi-w-dniu-27-kwietnia-2023-r.html

